
Z á p i s 
z jednání SR JAMU konaného dne 13. 3. 2015 

 
Přítomni: Mgr. V. Božek, CSc., ak.arch. D. Dvořák, Ing. J. Kadrnka, ThDr. Ing. L.E. 

Martinec, MgA. Stanislav Moša, Mgr. J. Nantl, LL.M., Mgr. Z. Prokeš, Ing. J. 
Říhová, Ing. M. Slezák, Ing. M. Štefl, Prof. MVDr. V. Večerek CSc., MBA. 

Omluven: Morávek Jiří, MgA. D. Mareček, B. Polívka 
 
 
Program:  
1. Zahájení 
2. Rozpočet JAMU na rok 2015 
3. Hodnocení Institucionálních plánů za rok 2014 
4. Různé 
 
 
1. Zahájení 
Předseda SR prof. Večerek přivítal členy SR JAMU. Následovalo krátké hudební vystoupení 
v podání Martina Adámka z HF. Poté členové odsouhlasili program jednání. 
 
2. Rozpočet JAMU na rok 2015 
Kvestorka seznámila SR JAMU s návrhem rozpočtu na rok 2015. Návrh obdrželi členové 
elektronicky jako podklad k jednání.  

- ukončení finančního roku 2014, hospodářský výsledek (HV) za rok 2014 ve výši 
1.742,61 tis. Kč – bude převeden do FRIMu 

- byl schválen rozpočet pro JAMU na rok 2015 v ukaz. A + K ve výši 146.207 tis. Kč, 
což představuje proti schválenému příspěvku na r. 2014 (140.235 tis. Kč) zvýšení 
rozpočtu o 5.972 tis. Kč. 

Návrh na rozdělení: 
• zvýšení příspěvku v ukazateli „A+K“ v položce osobních nákladů celkem 4 154 

tis. Kč, úprava mzdových tarifů, navýšení cca o 4% od 1. 4. 2015; 
• dochází k navýšení rozpočtu v Knihovně o 25 tis. Kč kvůli zrušení knihovních 

poplatků; 
• zvýšení tvorby sociálního fondu o 60 tis. Kč; 
• 1 733 tis. Kč u TIO bude použito na jmenovité opravy, které jsou součástí 

pořadníku reprodukce majetku; 
 Institucionální podpora V+V 5 233 Kč z toho: 

• Přímé náklady 4 186 tis. Kč: 
• DIFA 2 193 tis. Kč (52,4%) 
• HF 1 993 tis. Kč (47,6%) 

 Ostatní příspěvky: 
• C – doktorská studia 2.680 tis. Kč 
• D - Erasmus 2.315 tis. Kč  
• U3V 155 tis. Kč  
• SSP 192 tis. Kč  
• I – IP 7.324 tis. Kč + CRP 2.556 tis. Kč  



• U – ubyt. stip. 2.338 tis. Kč  
• S – sociální stipendia 57 tis. pro 5 studentů jako první záloha 

 Reprodukce majetku – byl zpracován dle požadavků jednotlivých součástí: 
• FRIM 5. 146 tis. Kč 
• HS 1.743 tis. Kč 
• Odpisy 2.209 tis. Kč 
• Celkem 12.434 tis. Kč  

Diskuze: Ing. Slezák vznesl dotaz ohledně navýšení mzdového rozpočtu s ohledem na jiné 
VUŠ. Kvestorka odpověděla, že rozdíl na JAMU i AMU je pouze marginální. Prof. MVDr. 
Večerek CSc., MBA navrhl pro formální a logickou správnost v bodě VaV – IP 978 tis. Kč 
režijní náklady 1.046 tis. Kč.  
Závěr: Správní rada projednala rozpočet roku 2015 a doporučila ke schválení Akademickému 
senátu JAMU. 
 
3. Hodnocení Institucionálních plánů za rok 2014 
Kvestorka seznámila Správní radu s IP – výkonnostních ukazatelů 36, z nichž bylo 31 
splněno, 5 částečně.  
Splněno 80, 13%, částečně splněny ukazatele: 

 4 – Studijní a zkušební řád JAMU a Mzdový předpis 
15 – Záznamy v RIV a publikační činnost  
23 – Zapojování studentů doktorských studií do pedagogického procesu 
25 – Připravovat projekt v návaznosti na vyhlášení příslušné výzvy v rámci OP VVV 
26 – Program Erasmus – počty vyjíždějících a přijíždějících osob 
32 – U3V – nenaplněný kurz 

Diskuze: ak.arch. D. Dvořák vznesl dotaz jaký je mechanismus při výběru komise 
k posuzování Institucionálních plánů a jaký vztah k filmovému umění panuje na DIFA? 
Komise se skládá z děkanů, studentů a vedení JAMU, na DIFA existuje obor rozhlasová a 
televizní dramaturgie a scenáristika, která úzce s filmem souvisí. MgA. Moša se zeptal na 
spolupráci JAMU a VUT v oboru Audio inženýrství, ocenil kurzy light design a obor jevištní 
technologie, které jsou v divadelním světě velice ceněné. Prof. MVDr. V. Večerek CSc., 
MBA informoval Správní radu o dopisu z MŠMT od náměstka Webera ohledně vyhodnocení 
Institucionálních plánů v souladu s Dlouhodobým záměrem, dosažení stanovené výše 
poskytnutých investičních a neinvestičních finančních prostředků. Správní rada se vyjádřila 
k jednolitým bodům a jednomyslně body schválila. 
Závěr: Správní rada projednala a jednomyslně schválila Institucionální plány JAMU za rok 
2014.  
 
4. Různé 
Rektor informoval Správní radu o probíhající výběrových řízení a zájmu studentů o studiu na 
JAMU.  
Ing. Štefl požádal rektora, zda by s náměstkem primátora města Brna Matějem Hollanem 
neuskutečnil schůzku ohledně Janáčkova kulturního centra. 
Předseda Prof. MVDr. V. Večerek CSc. poděkoval zúčastněným za plodnou diskuzi a ukončil 
jednání SR. 
 
 
 
Zapsala: Dozbabová    Verifikoval: Prof. MVDr. V. Večerek CSc., MBA 
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